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案例研究法在国内工商管理学中应用及其发展趋势 ——以2005~2011年《管理学
报》和《管理世界》刊发文献为依据

陈忠卫,张广琦,陈佳琪

安徽财经大学创业与企业成长研究所

摘要： 

以2005~2011年期间《管理学报》和《管理世界》所刊发的190篇案例研究文献为样本，运用文献计

量方法，比较分析了国内工商管理类案例研究论文的年度载文数量、基金资助情况、合作者数量，概

括并阐述案例研究类论文关注的8个研究焦点，从论文被引频次、数据收集方法、研究规范性程度、

所达到的研究效果4个角度评价国内学术界工商管理案例研究的质量。最后，简要预测其发展趋势。 
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Case Study Methodology in Discipline of Business Administration and Its 
Trends: Based on the Papers Published in Management World and 
Chinese Journal of Management from 2005 to 2011

CHEN Zhongwei,ZHANG Guangqi,CHEN Jiaqi 

Anhui University of Finance and Economics, Bengbu, Anhui, China 

Abstract: 

Based on 190 case study papers published by Management World and Chinese Journal of 
Management during the period from 2005 to 2011 and applying the method of bibliometrics, 
the authors compare and analyze the domestic case study papers of business administration 
on the annual number of papers, funding, and number of coauthors. It also summarizes and 
elaborates the eight major research focuses of case study papers, and evaluate the quality 
of the domestic academia business administration case study from perspectives of citation, 
data collection methods, normative degree of case study and effect of the research. At last, 
briefly predict the trends of case study.
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